



To: Malahon Securities Limited  
致: 万利丰证券有限公司

选择不收取执行交易即时通知  
Opt Out of Receiving Prompt Notifications of Trade Execution

帐户号码 Account No.	
客户姓名/名称 Client's Name	

本人/吾等(“客户”)现特此通知万利丰证券有限公司(“万利丰”),客户选择不收取执行交易即时通知(“此更改”)。经以下签名作实,客户谨此确认就有关此更改,客户已阅读过,理解及同意下述之风险披露声明。客户明白其帐户可能因此更改而招致损失。客户愿意承担可能因此更改,而引致之任何争议、损失、责任及有关风险,同时,客户愿意承担一切因此更改而为万利丰所带来之任何损失及责任。

I/We (“the Client”) hereby inform Malahon Securities Limited (“MSL”) that the Client would like to opt out of receiving prompt notification of trade execution (“the Change”). Upon signing, the Client hereby declares that the Client has read, understood and agreed to the below risk disclosure statements of the Change. The Client understands that the Change may impose losses from unauthorized activities. The Client shall be solely responsible for any disputes, losses, liabilities and the relevant risks, which may arise from the Change; and the Client shall indemnify MSL from any losses and liabilities.

**风险披露声明**

- (1) 此更改将大幅增加帐户被黑客入侵风险和互联网交易风险。
- (2) 没有即时通知,客户可能未能及时知道、发现及/或停止帐户被黑客入侵、未经授权的交易或异常活动。
- (3) 客户将全权承担一切因此更改引致黑客入侵风险和互联网交易风险增加或其他原因,可能会导致客户的重大损失或损害的责任。
- (4) 万利丰证券有限公司没有责任为此更改而采取额外措施或任何程序去降低上述风险。

**Risk Disclosure Statements**

- (1) The Change will significantly increase the hacking risks and internet trading risks of the Account.
- (2) Without prompt notification, the Client may fail to know, detect and/or stop the Account being hacked, unauthorized transactions or abnormal activities in time.
- (3) The increase in hacking risks, internet trading risks or otherwise as a result of the Change may cause huge losses or damages to the Client who will solely and wholly be responsible for such losses and damages.
- (4) MSL will not be responsible for implementing additional measures or any steps to mitigate the above risks because of the Change.

客户签署/公司盖章  
Client Signature(s) / Business Chop  
日期  
Date

For Office Use			
Signature Verified	Approved	Inputted	Checked